## BC CLAMP/BC 钳夹

## 4B Braime Clamp

www.go4b.com

The Braime Clamp (BC) series of heavy-duty belt splices securely fastens belting on larger bucket elevators. As the originator of this proven style of belt clamp, 4B designed it from three pieces of extruded aluminum including a center wedge section to minimize belt wear.

The BC1 and BC2 can be used on textile belts. All BC Clamps can be used on steel web belting.

The BC2, BC3 and BC4 versions incorporate an additional three piece machined steel vise grip section designed to ride above the aluminum base clamp and secure the steel cords within a steel web belt.

## 4B Braime Clamp

Braime Clamp (BC) 系列重型输送带接头可将较大型斗式提升机上的输送带牢牢扣紧。作为这种成熟的输送带钳夹型号的创造者,4B 利用三块挤制铝材(包括一个中央楔块)设计出该产品,以最大限度减轻输送带磨损。

BC1 和 BC2 可用于织物输送带上。所有 BC 钳夹均可用于钢网输送带上。

BC2、BC3 和 BC4 型加入了额外的三块机制的钢虎钳手柄,可以跨在铝制基础钳夹口上并固定钢网输送带中的钢丝帘线。



**BC CLAMP** 

## BC 钳夹







BC1\* BC2 BC3 BC4 200mm 250mm 125mm 175mm 45mm 45mm 45mm Mesh Mesh Reinforcements Mesh Reinforcements Reinforcements 1,600kN/m 2000kN/m 2.500kN/m 1,400kN/m 31.6Kgs/m 56.5Kgs/m 71Kgs/m 96Kgs/m Bolt/螺栓 MI6 Bolt/螺栓 MI6 Bolt/螺栓 MI6 Bolt/螺栓 MI6

- \* For textile belts, use only BC1.
- \* 对于织物输送带,只能使用 BC1。



FREE Design and Engineering Service

免费设计与工程服务

